
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Ήδη από τον Φεβρουάριο του τρέχοντος έτους έχει αποσταλεί αίτημα στη ΔΕΥΑ 
Θήβας, προκειμένου να εξεταστεί η ένταξη του ΚΕΠΒ-ΚΕΝ στο δίκτυο ύδρευσης της πόλης, 
ως εφεδρική εναλλακτική επιλογή, ώστε να αποφεύγεται κάθε ενδεχόμενο έλλειψης νερού.  

Ο καθαρισμός των θαλάμων πραγματοποιείται καθημερινά από τους ίδιους τους 
οπλίτες, υπό την καθοδήγηση και επίβλεψη των στελεχών, τηρώντας όλα τα προβλεπόμενα 
μέτρα υγιεινής. Η ποσότητα των καθαριστικών που διατίθενται υπερκαλύπτει τις ανάγκες του 
στρατοπέδου, ενώ εάν διαπιστωθούν ελλείψεις, το Κέντρο προβαίνει σε άμεση προμήθεια. 

Ως προς τα είδη εστίασης, αυτά αρχικά πλένονται σε ειδικά διαμορφωμένο 
εξωτερικό χώρο και στη συνέχεια απολυμαίνονται σε ειδικά πλυντήρια. Η αποκομιδή των 
σκουπιδιών λαμβάνει χώρα σε καθημερινή βάση με όχημα του Κέντρου αλλά και με 
απορριμματοφόρα του δήμου. 

Τα ιατρεία είναι πλήρως εξοπλισμένα με υγειονομικό και φαρμακευτικό υλικό και 
στελεχώνονται από αξιωματικούς ιατρούς με ειδικότητες παθολόγου, οδοντιάτρου και 
ψυχολόγου, καθώς και από οπλίτες ιατρούς άνευ ειδικότητας. 

Επιπλέον, στο πλαίσιο αναβάθμισης των υποδομών του Κέντρου, ολοκληρώθηκε 
στις 31 Ιανουαρίου 2024 η ανακατασκευή 4 κτιρίων χωρητικότητας 640 οπλιτών, ενώ ακόμη 
έχουν διατεθεί πιστώσεις για εγκατάσταση κεντρικής θέρμανσης σε κτιριακό συγκρότημα, για 
αγορές υλικών και για παροχή εργασιών επισκευής σε εγκαταστάσεις του Κέντρου.  
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Τέλος, το σύνολο των εγκαταστάσεων επιθεωρούνται ανά τακτά χρονικά 
διαστήματα από τα αρμόδια όργανα, ενώ ο έλεγχος καταλληλότητας του νερού υλοποιείται 
με την αποστολή αριθμού δειγμάτων, κάθε μήνα, στο Κέντρο Βιολογικών Ερευνών Στρατού. 
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